

# 总 委 托 书

## GENERAL POWER OF ATTORNEY

我/我们是 中 国的公民/法人, 根据中华人民共和国专利法, 兹委托 北京同达信恒知识产权代理有限公司 (地址: 中国 北京 海淀区知春路 7 号致真大厦 A1304-05 室 邮政编码: **100191**) 代为办理向中国知识产权局专利局提出国际申请, 以及该申请在国际程序中 (包括受理局、国际检索单位、国际局和国际初步审查单位) 的全部事宜。

发明名称: 一种DMRS端口的传输配置指示方法及装置

委托单位名称或委托人姓名 电信科学技术研究院有限公司

委托单位印章或委托人签字 \_\_\_\_\_

委托日期 2018年2月8日

Pursuant to relevant provisions of the Patent Law of the People's Republic of China, I/We, citizen/legal entity of China Hereby authorize **TDIP&PARTNERS**(Address: Room 1304-05, A Zhizhen Building, No. 7 Zhichun Road, Haidian District Beijing 100191, P. R. of China) to act on behalf of me /us in all affairs during international proceedings before the Chinese Patent Office of State Intellectual Property Office (including the Receiving Office, the International Search Authority, the International Bureau and the International Preliminary Examination Authority)

Authorized by : (Name): China Academy of Telecommunications Technology

Seal or Signature \_\_\_\_\_

Date of Authorization February 8, 2018

以下由专利代理机构填写:  
(To be filled out by the Agency):

该机构指定其代理人  
to appoint its patent attorney(s) 张恺宁

被委托专利代理机构 (印章): 北京同达信恒知识产权代理有限公司  
Seal of the Authorized Agency: **TDIP&PARTNERS**

